
Bestyrelsesmødet d 27 september 2016 
 
Tilstede: Peter, Leif,  Jørgen, Ole og Frank. 
 

1. Nyt fra formanden. 
Der fremkommer manglende faktura på mail. 
Claus Fusager vil udmeldes af klubben. Dette kan først ske når alt materiel han tilhørende er 
fjernet fra pladsen. 
Torben Lejr har gennemgået om sponsorater passer med reklamer på både. Ikke relevante 
fjernes. Der udfærdiges fremtidigt kontrakter ved tegning af sponsorater. 
Det er vigtigt at både placeres ”kranvenligt” med små både længst fra kranen. Der er bestilt 
kran til optagning d 28-29 oktober. 
Derudover skal vi have nedgravet strømstandere og ryddet op bag klubhuset. Vi laver en 
formiddag d 23 oktober, der vil være morgenkaffe og rundstykker til fremmødte. Frank 
skriver stykke til bladet. 
 

2. Bordet rundt. 
Jørgen.Der er etableret Spiwpp betaling, det er lidt sværere med mobilpay. Til en start bruges 
Jørgens mobilpay. Begge er til mobil nummer 20424295. 
 
Erling. 
Ikke tilstede men har oplyst, at der er 8 tilmeldte til duelighedskurset. 
 
Leif. 
Autocamper kommunen har givet tilladelse. 
Shelters kommunen behandler stadig. 
Vi vil forsøge at starte er kajakhold til næste år. Leif vil spørge medlemmer med kajak om 
hjælp. Der skal måske laves en lille bro på ydersiden af pladsen. 
Leif og Lars Black undersøger om hvor og hvor meget der skal uddybes for at de kan sejle 
ind på pladserne. Peter rekvirerer overslag. 
 
Frank. 
Der er kommet et forslag om maling af borde-bænkesæt i blå farve. Peter vil undersøge 
muligheder. 
 
Ole. 
Der ønskes en actions-liste for beslutninger på bestyrelsesmøderne, så det er fastlagt hvem 
der har ansvar. Vi starter med at lave en sådan ved næste bestyrelsesmøde. 
Det ville være ønskværdigt med belægnings-sten hvor maste monteres og håndteres ved 
kranen. Peter mener ikke de kan holde til kranen. Måske køreplader i stål, Peter får pris. 
 
Næste bestyrelsesmøde d 15 november kl. 19.00. 
 
Frank 
 


